

# 六宿公告

1. 111-2學期第六宿舍小冰箱租用，一學期1000元/台。**即日起到111年11月30日(三)中午12點可上網申請。**

線上表單網址: <https://forms.gle/8VrkF1TLH12sHpK89>

(請用gmail帳號登入！)

住宿於單人房與雙人房的同學得優先申請(以寢室為單位申請)。其他房型的住宿生亦可提出申請但須參加電腦抽籤。

2. 冰箱中籤名單與候補名單(5名) 111年12月2日(五)晚上7點公告。冰箱租用繳費時間及領取冰箱時間將於112/2/8(三)公告。
3. 如果你在填寫表單的過程中有任何的問題請洽六宿辦公室或六宿服務台詢問。



(線上表單請掃我)

# STUST 2023 Spring Semester Dormitory Fridge Application Notice

1. Dorm residents who'd like to apply for the fridge(1000 NT dollars/per one for a semester) can **apply online now until 12 pm on 30 Nov. 2022.**

Please apply online: <https://forms.gle/8VrkF1TLH12sHpK89>  
(Please log in via gmail)

Residents staying in the single rooms and double rooms are on the top prior lists to apply for the fridge. Residents staying in other room types can also apply for it but should attend the lot drawing.

2. The qualified list and the waiting list (5 residents) will be announced at 7 pm on 2 Dec. 2022. The timetable for fridge payments and for taking fridges will be announced on 8 Feb. 2023.
3. If you have any questions while filling in this application, please visit the office of dorm VI or the front desk in the Dorm VI for help.



(Apply online by QR code)